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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 

 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi, 27 februarie 2014, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea, convocată prin Dispoziţia Primarului nr.421 din 21.02.2014, 
la care participă domnul primar Emilian Valentin Frâncu, domnul secretar Ion Didoiu, 
precum şi 22 de consilieri locali din cei 23 în  funcţie. Iniţial a lipsit domnul consilier local 
Olteanu Marin.   

Domnul secretar Ion Didoiu informează că sunt prezenţi 22 de consilieri locali din 
cei 23 în funcţie. În aceste condiţii domnul secretar declară legal constituită şedinţa de 
astăzi. În continuare domnia sa prezintă procesul verbal al şedinţei extraordinare din 11 
februarie 2014. Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării şi se 
aprobă cu vot unanim procesul verbal al şedinţei extraordinare din 11 februarie 2014. 
 În continuare, domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan 
prezintă ordinea de zi a şedinţei, care cuprinde următoarele puncte: 

1. Raport şi proiect de hotărâre privind încetarea unui mandat de consilier local 
şi completarea componenţei Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea.  

2. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei pentru bugetul 
Fondului de Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare (IID) pe anul 2013. 

3. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă a bugetului 
“Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de 
intervenţie privind creşterea performanţei energetice a blocurilor de locuinţe”, 
pentru anul 2013. 

4. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 7 la Hotărârea 
Consiliului Local nr. 15/2014 referitoare la aprobarea bugetului local şi a listei 
de investiţii pe surse de finanţare pe anul 2014. 

5. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul de investiţii “Amenajare adăpost câini pentru adopţie la distanţă”, 
cartier Râureni şi a indicatorilor tehnico-economici aferenti. 

6. Raport şi proiect de hotărâre privind inventarierea unei suprafeţe de teren în 
domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe a acesteia. 

7. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
71 din 28 iunie 2001 – art.1, lit. l) referitoare la aprobarea de concesionări şi 
folosinţă terenuri din domeniul public. 

8. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea listei bunurilor din domeniul 
public al municipiului concesionate către societatea APAVIL S.A. 

9. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 30/2007 referitoare la însuşirea inventarului cuprinzând 
bunurile aparţinând domeniului public al municipiului. 

10. Raport şi proiect de hotărâre privind închirierea unui teren cu destinaţia de 
păşune. 

11. Raport şi proiect de hotărâre privind efectuarea unor plăţi din bugetul local. 
12. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea regulamentului de organizare 

şi funcţionare a Filarmonicii Ion Dumitrescu Râmnicu Vâlcea. 
13. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei 

de Protecţie Socială. 
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14. Raport şi proiect de hotărâre privind suplimentarea numărului de locuri 
destinate încadrării de asistenţi personali şi/sau acordării de indemnizaţii 
lunare persoanelor cu handicap grav din municipiul Râmnicu Vâlcea. 

15. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
183/32 din 12.07.2012 de desemnare a reprezentanţilor Consiliului Local în 
consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi 
particular din municipiul Râmnicu Vâlcea. 

16. Raport şi proiect de hotărâre privind menţinerea prevederilor Hotărârii 
Consiliului Local nr. 18 din 30.01.2013 referitoare la aprobarea Planului 
Urbanistic General. 

17. Raport şi proiect de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local 
nr. 23/2014 de aprobare a regulamentului de organizare şi funcţionare a 
serviciului public de gestionare a câinilor fără stăpân. 

18. Raport şi proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu 
referitor la înfiinţarea în municipiul Râmnicu Vâlcea a unui Centru Naţional de 
Excelenţă pentru Box. 

19. Raport şi proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
151/2013 referitoare la completarea hotărârii nr. 298/147 din 20.11.2012. 

20. Diverse. 
  -subpunctul 1- Raport şi proiect de hotărâre privind completarea anexei 1 la 
contractul de delegare a gestiunii unor servicii publice de administrare a domeniului public 
şi privat de interes local; 
  -subpunctul 2- Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune 
pe anul 2014 în cadrul Serviciului de getionare a câinilor fără stapân în municipiul Râmnicu 
Vâlcea; 
  -subpunctul 3- Raport şi proiect de hotărâre privind preluarea în administrarea 
Consiliului Local a unui spaţiu situat în PT 36; 
  - alegerea unui preşedinte de şedinţă pentru următoarele trei luni: martie, aprilie, 
mai 2014. 

Domnul primar Emilian Frâncu: Prin adresa nr. 107 din 20.02.2014, înregistrată la 
Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea sub nr.5926 din 20.02.2014 prin care P.P.D.D.– 
Organizaţia judeţeană Vâlcea a comunicat că domnul Voicu Marius Iulian şi-a pierdut 
calitatea de membru al partidului, prin excludere din partid şi a făcut cunoscut numele 
următorului supleant aflat pe lista electorală a acestuia la alegerile locale din iunie 2012, 
respectiv dl Georgescu Tiberiu Octavian. În baza acestei adrese şi ţinând cont de 
prevederile legale în vigoare a fost întocmit raportul nr. 5926 din 21.02.2014, aflat pe 
ordinea de zi a sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 27 februarie 2014, punctul 
unu. Ulterior, prin interpelarea înregistrată la Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea sub nr. 
6322 din 25.02.2014, la care a ataşat o serie de documente (Statutul partidului, dovada 
transmiterii în termen a contestaţiei la hotărârea de excludere, Certificatul de grefă al 
Tribunalului Vâlcea prin care a solicitat suspendarea hotărârii prin care a fost exclus, 
cererea de chemare în judecată a partidului), domnul Voicu Marius Iulian, consilier local în 
cadrul Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea aduce la cunoştinţă Consiliului 
Local că, până la momentul pronunţării hotărârii Comisiei Naţionale de Statut, Etică şi 
Litigii excluderea dumnealui din partid nu-şi produce efecte, conform art.12, alin.(4) din 
Statutul Partidului Poporului – Dan Diaconescu, acesta păstrându-şi în continuare calitatea 
de membru  al acestui partid şi implicit şi pe cea de consilier local.  
 Având în vedere cele prezentate mai sus, propun retragerea de pe ordinea de zi a 
« Raportului şi proiectului de hotărâre privind încetarea unui mandat de consilier local şi 
completarea componenţei Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea”, până la 
rămânerea definitivă a hotărârii Biroului Naţional de Coordonare nr. BNC/15 din 
14.02.2014. 
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   Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării ordinea 
de zi cu modificarea prezentată de domnul primar şi se aprobă cu 22 voturi „pentru” şi o 
„abţinere” ( doamna consilier local Preda Maria Carmen). 
  Întrucât punctul unu din ordinea de zi  -Raport şi proiect de hotărâre privind 
încetarea unui mandat de consilier local şi completarea componenţei Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea a fost retras , la punctul doi din ordinea de zi  sunt 
prezentate: Raportul şi proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei pentru bugetul 
Fondului de Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare (IID) pe anul 2013. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea execuţiei de casă pentru bugetul Fondului de Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare 
(IID) pe anul 2013 în structura de aprobare astfel : 

-venituri totale= 3.346.764,82 lei 
-cheltuieli totale= 2.899.173,17 lei 
-excedent anul 2013= 447.591,65 lei 

  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei pentru 
bugetul Fondului de Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare (IID) pe anul 2013. 

Cu vot unanim se aprobă execuţia de casă pentru bugetul Fondului de Întreţinere, 
Înlocuire şi Dezvoltare (IID) pe anul 2013, în următoarea structură: 

- venituri totale=3.346.764,82 lei  ; 
- cheltuieli totale=2.899.173,17 lei  ; 
- excedent anul 2013=447.591,65 lei . 

Structura detaliată a execuţiei de casă pentru bugetul Fondului de Întreţinere, 
Înlocuire şi Dezvoltare (IID) pe anul 2013 este prezentată în anexa nr.1, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 
 Situaţia privind obiectivele de investiţii finanţate din Fondul IID în anul 2013, precum 
şi sumele alocate/consumate/necheltuite pentru fiecare obiectiv în parte sunt prevăzute în 
anexa nr.2, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

  Disponibilul din contul bugetului Fondului IID la data de 31 decembrie 2013, în 
valoare de 447.591,65 lei  se reportează în bugetul Fondului IID pe anul 2014. 
 La punctul trei din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea execuţiei de casă a bugetului “Disponibil din fonduri cu destinaţie 
specială pentru finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea performanţei 
energetice a blocurilor de locuinţe”, pentru anul 2013. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea  execuţiei de casă pe anul 2013 a bugetului pentru contul 50.02.40 „Disponibil 
din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de intervenţie privind 
creşterea performanţei energetice a blocurilor de locuinţe” , cu o valoare de 3.005.576,80 
lei la partea de încasări şi 2.264.551,74 lei la partea de plăţi, rămânând neconsumată 
suma de 741.025,06 lei, disponibil  în contul trezoreriei, sumă ce se reportează în bugetul 
pe anul 2014 şi care va fi utilizată astfel: 

-146.188.00 lei- achitare lucrări de reabilitare termică; 
-594.837,06 lei-transfer în bugetul local. 
Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 

locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
execuţiei de casă a bugetului “Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru 
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finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea performanţei energetice a blocurilor de 
locuinţe”, pentru anul 2013. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-execuţia de casă pe anul 2013 a bugetului pentru contul 50.02.40 ”Disponibil din 

fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea 
performanţei energetice a blocurilor de locuinţe”, cu o valoare de 3.005.576,80 lei la partea 
de încasări şi 2.264.551,74 lei la partea de plăţi, rămânând neconsumată suma de 
741.025,06 lei , disponibil în contul de trezorerie, sumă ce se reportează în bugetul pe anul 
2014 şi care va fi utilizată astfel: 

- 146.188,00 lei  – achitare lucrări de reabilitare termică; 
- 594.837,06 lei  – transfer în bugetul local. 

-structura detaliată a execuţiei aprobată conform alineatului precedent este 
prezentată în anexele 1 şi 2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 
  La punctul patru din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea anexei nr. 7 la Hotărârea Consiliului Local nr. 15/2014 
referitoare la aprobarea bugetului local şi a listei de investiţii pe surse de finanţare pe anul 
2014. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea anexei 7- Lista de investiţii pe anul 2014- lista de investiţii pe anul 2014- fonduri 
externe nerambursabile postaderare şi cofinanţare buget local-aprobată prin HCL nr. 
15/2014 a cărei valoare este de 21.607.620 lei cu următoareale surse de finanţare: 
-rambursări din fonduri externe nerambursabile-12.598.833 lei; 
-buget local-1.912.635 lei; 
-buget de stat-1.912.635 lei; 
-credit bancar intern-6.800.000 lei; 
-9.062.700lei- cereri în curs de soluţionare; 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
modificarea anexei nr. 7 la Hotărârea Consiliului Local nr. 15/2014 referitoare la aprobarea 
bugetului local şi a listei de investiţii pe surse de finanţare pe anul 2014. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea anexei nr. 7 – Lista de investiţii pe anul 2014 
– fonduri externe nerambursabile postaderare şi cofinanţare buget local – aprobată prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 15/2014, a cărei valoare este de  21.607.620 lei, cu 
următoarele surse de finanţare: 

- rambursări din fonduri externe nerambursabile – 12.598.833 lei; 
- buget local – 296.152 lei ; 
- buget de stat – 1.912.635 lei ; 
- credit bancar intern – 6.800.000 lei. 

Modificările prevăzute la alineatul precedent sunt prevăzute în anexa la hotărârea 
adoptată, care înlocuieşte anexa nr.7 la Hotărârea Consiliului Local nr. 15/2014. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia 
Economico-Financiară din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul cinci din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii 
“Amenajare adăpost câini pentru adopţie la distanţă”, cartier Râureni şi a indicatorilor 
tehnico-economici aferenţi. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii „Amenajare adăpost câini 
pentru adopţie la distanţă, cartier Râureni”, la valoarea totală a investiţiei de 219.949,63 lei 
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cu TVA, respectiv 48.483,36 Euro cu TVA, din care C+M – 193.090,93 lei cu TVA, 
respectiv 42.562,92 Euro cu TVA. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier local Constantinescu Cosmin Dragoş : Din păcate nu ştiu dacă se 
poate realiza acest edificiu. Acolo s-a realizat un proiect cu finanţare externă şi conform 
solicitărilor Uniunii Europene timp de 25 de ani pe acea suprafaţă nu se poate amplasa 
nicio construcţie. Singura posibilitate este ca acel teren să fie împădurit, posibilitate 
permisă de legislaţie. De aceea vă întreb : avem acordul Uniunii Europene şi bineînţeles al 
celor de la Mediu ? 

Domnul primar Emilian Frâncu : Da, s-au obţinut toate avizele necesare, altfel nu 
am fi iniţiat acest SF. Până şi de la Transgaz s-a obţinut aviz. De la Mediu, la nivel 
naţional, s-a aprobat pentru că nu există o construcţie cu o fundaţie importantă, ci sunt 
doar padocuri care sunt amplasate pe acel teren. Am avea posibilitatea să creăm o funcţie 
nouă în zonă, pe care până acum nu am putut-o realiza. Se rezolvă o problemă importantă 
pe care noi trebuie să o punem în practică  în această acţiune de gestionare a câinilor fără 
stăpân, respectiv adopţia la distanţă. Exact la întrebarea dumneavoastră v-am răspuns şi 
vă spun încă odată că există aviz de la Direcţia de Proiecte Europene, de la cei de la 
Mediu, toate avizele necesare. 

Întrunind 18 voturi « pentru » şi 5 « abţineri » (următorii consilieri locali : Persu 
Mihai, Crăciunescu Grigore, Constantinescu Cosmin Dragoş, Costinescu Bogdan Ilie şi 
Muşat Constantin) se aprobă studiul de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii 
“Amenajare adăpost câini pentru adopţie la distanţă, cartier Râureni”, precum şi indicatorii 
tehnico-economici aferenţi – varianta 1, la valoarea totală a investiei de 219.949,63 lei cu 
TVA, respectiv 48.483,36 Euro cu TVA, din care C+M – 193.090,93 lei cu TVA, respectiv 
42.562,92 Euro cu TVA.  

Documentaţia aprobată conform alineatul precedent, anexă la hotărârea adoptată, 
se păstrează la Serviciul Investiţii Publice. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Serviciul Investiţii 
Publice - Direcţia Investiţii şi Achiziţii Publice din cadrul aparatului de specialitate al 
primarului. 

Domnul primar Emilian Frâncu : O singură observaţie mai am să fac pentru că este 
extrem de importantă pentru iubitorii de animale şi care vor dori să cunoască capacitatea 
iniţială a padocurilor de acolo, vreau să le spun că la început noi am preconizat pentru 170 
de câini şi în acest sens avem 24 de boxe mari şi 8 boxe mici. 
  La punctul şase din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind inventarierea unei suprafeţe de teren în domeniul privat al municipiului şi 
aprobarea concesionării directe a acesteia. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului a unui teren în 
suprafaţă de 1,5 m.p. situat în b-dul Nicolae Bălcescu nr. 15, bloc 12, sc. G, ap.2, parter, în 
scopul concesionării directe către proprietarul apartamentului în vederea amenajării unui 
acces din exterior. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind inventarierea 
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unei suprafeţe de teren în domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe 
a acesteia. 
  Cu vot unanim se aprobă următoarele: 

-trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului a terenului în 
suprafaţă de 1,5 m.p. (rot.), situat în b-dul Nicolae Bălcescu nr.15, blocul 12, sc.G, ap.2, 
parter, identificat în planul de situaţie, anexă la hotărârea adoptată ; 

-concesionarea directă a terenului prevăzut la alineatul precedent, pentru 
proprietarul apartamentului, în vederea amenajării unui acces din exterior, fără închideri. 
Preţul concesiunii este de 430 EURO/m.p. - echivalent în lei la data încheierii contractului 
de concesiune, în conformitate cu prevederile Hotărârilor Consiliului Local nr.99/2003 şi 
177/64/2004. Perioada de concesiune este de 25 de ani ; 

-cheltuielile aferente întabulării terenului în suprafaţă de 1,5 m.p. în cartea funciară 
vor fi suportate de către concesionar ; 

-împuternicirea primarului municipiului să semneze contractul de concesiune directă 
pentru suprafaţa de teren prevăzută mai sus. 

-cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul şapte din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 71 din 28 iunie 2001 – art.1, lit. l) 
referitoare la aprobarea de concesionări şi folosinţă terenuri din domeniul public. 
         Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 71 din 2001, în sensul trecerii din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului a terenului în suparafaţă de 13,0 m.p. 
situat la parterul blocului 12, sc. C din b-dul Nicolae Bălcescu. Redevenţa aferentă pentru 
suplimentarea suprafeţei de teren concesionate iniţial, respectiv 2,56m.p., rezultată din 
măsurători, se va calcula şi achita din anul 2001, la condiţiile de preţ stipulate în contractul 
de concesiune iniţial. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 71 din 28 iunie 2001 – art.1, lit. l) referitoare la aprobarea de 
concesionări şi folosinţă terenuri din domeniul public. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-modificarea lit. l) a art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr.71 din 28 iunie 2001, în 

sensul trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului a terenului în suprafaţă 
de 13,0 m.p., situat la parterul blocului 12, sc.C din b-dul Nicolae Bălcescu, identificat în 
planul de situaţie, anexă la hotărârea adoptată ; 

-condiţiile de preţ şi durată, aşa cum sunt prevăzute în contractul de concesiune 
nr.1122 din 2001 rămân nemodificate, iar redevenţa aferentă pentru suplimentarea 
suprafeţei de teren concesionate, respectiv pentru 2,56 m.p., rezultată din măsurători, se 
va calcula şi achita din anul 2001, data încheierii contractului de concesiune iniţial ; 

-cheltuielile aferente întabulării terenului vor fi suportate de către concesionar ; 
-cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 

Locală din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul opt din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind completarea listei bunurilor din domeniul public al municipiului concesionate către 
societatea APAVIL S.A. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
completarea Listei bunurilor din domeniul public al muncipiului, aferente sistemului public 
de alimentare cu apă şi canalizare, concesionate prin contractul de delegare către 
societatea APAVIL SA. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
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finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind completarea listei bunurilor din 
domeniul public al municipiului concesionate către societatea APAVIL S.A. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-completarea Listei bunurilor din domeniul public al municipiului, aferente sistemului 

public de alimentare cu apă şi canalizare, concesionate prin contractul de delegare către 
societatea APAVIL SA, cu următoarele bunuri: 

- teren aferent Staţiei de Tratare a Apei Cetăţuia - Uzina de Apă, situat pe 
Drumul Câmpului nr.17, în suprafaţă de 24.892 m.p., înscris în CF 
nr.29766, având valoarea de inventar 5.972.629 lei; 

- teren aferent Staţiei de Epurare Râureni, situat în strada Nistor Dumitrescu 
nr.23, în suprafaţă de 81.530 m.p., înscris în CF nr.36044, având valoarea 
de inventar 5.265.154 lei; 

-consecinţă a completării listei bunurilor conform prevederilor de mai sus, se va 
încheia act adiţional la contractul de delegare a gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi 
de canalizare nr.1 din 18.11.2008, cu modificările ulterioare, şi se acordă mandat către 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară "APA Vâlcea", pentru a încheia şi a semna, prin 
reprezentantul său legal, în numele şi pe seama municipiului, actul adiţional ce va fi avizat 
de către Primarul municipiului, pe de o parte, şi societatea APAVIL SA, pe de altă parte; 

-cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţeză Direcţia Dezvoltare 
Locală din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 30/2007 
referitoare la însuşirea inventarului cuprinzând bunurile aparţinând domeniului public al 
municipiului. 

  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune  
modificarea şi completarea Listei cuprinzând inventarul bunurilor care aparţin domeniului 
public al municipiului, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 30 din 2007, în sensul 
înscrierii la poziţia corespunzătoare străzii Barajului a unor caracteristici tehnice rezultate 
din măsurători. 

  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 30/2007 
referitoare la însuşirea inventarului cuprinzând bunurile aparţinând domeniului public al 
municipiului. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea şi completarea Listei cuprinzând inventarul 
bunurilor care aparţin domeniului public al municipiului, aprobată prin Hotărârea Consiliului 
Local nr.30/27 februarie 2007, în sensul înscrierii la poziţia corespunzătoare străzii 
Barajului, inventariată în domeniul public al municipiului, a următoarelor caracteristici 
tehnice rezultate din măsurători, după cum urmează: 

- poziţia 629 – strada Barajului: L= 2482 m; S= 56.990 m.p, identificată în planurile 
de situaţie – anexele nr. 1 şi 2 la hotărârea adoptată. 
 Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul zece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind închirierea unui teren cu destinaţia de păşune. 

 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea închirierii prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 20,81 ha, având 
categoria de folosinţă “păşune”, proprietate privată a municipiului, situat în cartierul 
Goranu, punct “Islaz Malu Alb”. Închirierea terenului se va face pe o perioadă  de 5 ani, 
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preţul de pornire a licitaţiei va fi de 28lei/ha, astfel încât preţul închirierii să nu depăşească 
50 % din valoarea masei verzi pe hectar, respectiv 30 lei/ha. De asemenea, se propune 
desemnarea a 3 (trei) consilieri locali care să facă parte din comisia de licitaţie. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier local Constantinescu Cosmin Dragoş : Aş avea câteva nelămuiri şi 
sper că executivul Primăriei îmi va da răspunsurile necesare. Există o solicitare scrisă la 
Primărie în acest sens pentru dreptul de folosinţă ? Ce se întâmplă cu fondurile PAPS 
primite lunar de la APIA ? Lunar, periodic administraţia locală încasează nişte bani de la 
APIA Ce se întâmplă cu oamenii din zonă care au animale şi acestea păşunează acolo ? 

Domnul viceprimar Matei Gigi Ion : Nu trebuie să existe o solicitare în acest sens. 
Există un act normativ, o lege care ne obligă să scoatem la licitaţie aceste suprafeţe. 
Sumele de la APIA sunt cumulate pe mai mulţi ani şi nu au fost folosite. În acest an 
intenţionăm să le folosim, să epuizăm aceste fonduri, să le dăm la Pieţe Prest  pentru 
îngrăşământ la sere. 

Domnul consilier local Constantinescu Cosmin Dragoş : cetăţenii din zonă ce vor 
face în această situaţie ? 

Domnul viceprimar Matei Gigi Ion : Pot participa la licitaţie. Aceasta este legea. 
Doamna Feroiu Maria, director Direcţia Dezvoltare locală : Am verificat în Registrul 

Agricol şi în zona Goranu sunt înscrise doar două animale. 
Domnul primar Emilian Frâncu : Vreau să vă informez că existau două solicitări de 

finanţare directă şi aveam şi noi, Primăria, trei proiecte, pe care doream să le facem pe 
fonduri europene. Din păcate, legea este foarte clară şi nu putem să folosin păşunile şi 
fâneţele. Cu părere de rău pentru că am fi putut realiza lucruri frumoase pentru Râmnic şi 
nu putem face decât ce spune legea. 

Întrucât pentru comisia de licitaţie era necesară formularea de propuneri, în plenul 
şedinţei au fost prezentate următoarele propuneri : domnul Vîrlan Eduard l-a propus pe 
domnul Ţârdea Dumitru care s-a recuzat pentru că este rudă cu una din persoanele care 
doreşte să participe la licitaţie, domnul Pruteanu Costel Bogdan a propus pe domnul 
Cocoş Vasile, domnul Matei Gigi Ion propune pe domnul Constantinescu Cosmin Dragoş 
care se recuză pentru că are relaţii de rudenie, domnul Pruteanu Costel Bogdan propune 
pe domnul Boban Liviu Emil şi pe domnul Voicu Marius Iulian. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind închirierea unui teren cu destinaţia de păşune, inclusiv propunerile 
pentru comisia de licitaţie perezentate în plenul şedinţei. 

Întrunind 18 voturi « pentru » şi 5 « abţineri » (următorii consilieri locali : Persu 
Mihai, Crăciunescu Grigore, Constantinescu Cosmin Dragoş, Costinescu Bogdan Ilie şi 
Muşat Constantin) se aprobă închirierea prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  
20,81 ha., având categoria de folosinţă « păşune », proprietate privată a municipiului, 
situat în cartier Goranu, punctul « Islaz Malu Alb », înscris în Cartea Funciară nr.45348, 
identificat în planul de situaţie, anexă la hotărârea adoptată.  

Închirierea terenului identificat la alineatul precedent se face în scopul amenajării şi 
exploatării acestuia ca pajişte de către crescătorii de animale, persoane fizice sau juridice, 
care au animalele înscrise în Registrul Naţional de Evidenţă, pentru o perioadă de 5 (cinci) 
ani, cu clauză de încetare a contractului de închiriere înainte de termen în cazul în care  
suprafaţa respectivă va face obiectul compensărilor conform Legii nr.165/2013 privind 
măsurile pentru finalizarea procesului de restituire, în natură sau prin echivalent, a 
imobilelor preluate în mod abuziv în perioada regimului comunist în România; 
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Preţul de pornire a licitaţiei organizate în condiţiile menţionate mai sus va fi de 28 
lei/ha., astfel încât preţul închirierii să nu depăşescă 50% din valoarea masei verzi pe 
hectar, respectiv 30 lei/ha. 

De asemenea, se desemnează 3 (trei) consilieri locali care să facă parte din 
comisia de licitaţie, ce va fi constituită prin dispoziţie a primarului, respectiv: 

- dl Cocoş Vasile; 
- dl Boban Liviu Emil; 
- dl Voicu Marius Iulian. 
Totodată, se împuterniceşte primarul municipiului ca, prin compartimentele de 

specialitate, să întocmească documentaţia pentru închiriere, precum şi să semneze 
contractul de închiriere. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală şi Compartimentul Achiziţii Publice. 
  La punctul unsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind efectuarea unor plăţi din bugetul local. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea alocării din bugetul local de al Capitolul 67 “Cultură, recreere şi religie” a sumei 
de 25.300 lei. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement  şi-au prezentat 
avizele favorabile. 

Domnul consilier local Muşat Constantin : Din analiza materialului pe care ni l-aţi 
prezentat observăm  că sumele cerute de diverse asociaţii au valori rotunjite. Din alte 
rapoarte trecute, singura solicitare la o altă valoare este a unui lăcaş de cult acesta avea o 
cifră de 1780 lei, de unde deduc faptul că aveau un deviz. Rugămintea mea ar fi şi aş 
solicita  ca, de fiecare dată atunci când sunt astfel de solicitări să se prezinte un deviz 
estimativ. Îmi imaginez că în condiţiile în care are loc o competiţie sportivă există o sumă 
de bani pentru transport, pentru cazare, asta înseamnă că atunci când se solicita sume din 
bugetul local să existe acest deviz. Aş vrea să întreb dacă pentru sumele alocate luna 
trecută sunt justificări ? 

Domnul primar Emilian Frâncu : Da, două observaţii am şi eu. În primul rând tocmai 
acest lucru doream să vă spun că în regulamentul nostru există obligativitatea de a 
justifica cheltuielile făcute şi acest lucru o să-l facă comisia în luna martie pentru 
cheltuielile efectuate în luna ianuarie ca să avem timp să verificăm toate aceste sume 
aprobate. În al doilea rând după cum aţi văzut din referate că se solicită sume mult mai 
mari, iar Primăria nu poate aloca întreaga sumă cerută  pentru a nu afecta foarte mult 
bugetul local, atunci se alocă o sumă mult mai mică, cât ne putem permite noi şi de aceea 
s-au rotunjit sumele pentru aceste solicitări. 

Domnul consilier local Muşat Constantin : Cum reuşiţi să tăiaţi din sumele cerute ? 
În condiţiile în care existau nişte sume defalcate şi existau devize estimative sigur se 
puteau găsi nişte costuri necesare. 

Domnul primar Emilian Frâncu : Noi nu acoperim decât parţial sau deloc sumele 
solicitate. Primăria nu poate să acopere toate solicitările, sau să finanţeze întreaga 
activitate. Fac un anunţ chiar dacă supără pe mulţi : sunt foarte multe solicitări din partea 
unităţilor de învăţământ să cofinanţăm toate concursurile pe care le organizează, dar nu 
putem suporta toate aceste concursuri. Cel mult pentru olimpiade mi se pare firesc să 
participăm cu finanţare, în rest nu putem să susţinem toate activităţile didactice chiar dacă 
sunt în folosul elevilor. Eu îi rog să nu mai ia în considerare finanţare din partea Primăriei, 
să-şi rezolve problemele cu fondurile pe care le pot face, ca să nu se desfăşoare toate 
activităţile didactice din Râmnic cu fonduri de la bugetul local. Este evident faptul că noi, 
având din anii trecuţi o estimare făcută, ne-am ghidat după cheltuielile de anul trecut şi nu 
vrem să depăşim suma alocată anul trecut. A fost o solicitare de 300 de milioane lei vechi 



10 
 

pentru un concurs important de matematică cu participare internaţională, dar noi nu ne 
putem permite. Este Ministerul Educaţiei sunt alte pârghii 

Doamna consilier local Dobrete Adina Florentina :Tot o rugăminte pentru că au fost 
discuţii în cadrul comisiei pe acest punct, aşa cum s-a putut la punctul şase să se 
completeze în raport că asociaţia respectivă nu a mai solicitat sprijin, ne-am dori ca, pe 
viitor, să se precizeze dacă a mai beneficiat de sprijin sau nu din partea autorităţii locale. 

 Domnul primar Emilian Frâncu : Da. Însă ştiţi că există în regulament o limită 
15.000 lei pentru o anumită fundaţie, pentru cele care au nevoie mai mare de la caz la caz 
consiliul local poate să facă excepţii şi am gândit că este important şi lucrăm la acest lucru 
să facem un parteneriat cu anumite structuri cum este Forumul Cultural al Râmnicului sau 
altele care au întradevăr activitate bogată şi nu se pot încadra într-o sumă limitată pe care 
noi am stabilit-o. Dar, este o observaţie pertinentă şi noi o să avem în vedere acest lucru. 

 Domnul Consilier local Constantinescu Cosmin Dragoş : recomandarea noastră 
concretă este ca atunci când ni se prezintă spre aprobare noi sume să ni se prezinte şi 
decontul pentru sumele plătite anterior. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind efectuarea unor plăţi din bugetul local, în forma prezentată de executiv. 

Cu vot unanim se aprobă alocarea din bugetul local de la Capitolul 67 ”Cultură, 
recreere şi religie”, a sumei de 25.300 lei, ce intră în categoria «Cultură recreere», conform 
anexei la hotărârea adoptată.   

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia 
Economico-Financiară din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul doisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea regulamentului de organizare şi funcţionare a Filarmonicii Ion 
Dumitrescu Râmnicu Vâlcea. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea modificării Regulamentului de organizare şi functionare a Filarmonicii „Ion 
Dumitrescu” începând cu data de 1 martie 2014. 
       Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
modificarea regulamentului de organizare şi funcţionare a Filarmonicii Ion Dumitrescu 
Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă modificare, începând cu data de 1 martie 2014, a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Filarmonicii «Ion Dumitrescu», aprobat prin 
art.2 din Hotărârea Consiliului Local nr.259/2011, aşa cum a fost modificat prin Hotărârea 
nr.51 din 28.02.2013 şi va avea conţinutul prezentat în anexa, care face parte integrantă 
din hotărârea adoptată. 
       La punctul treisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei de Protecţie Socială. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea modificării statului de funcţii al Direcţiei de Protecţie Socială, aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 20 din 2013 în sensul transformării  a 2 (două) posturi. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
modificarea statului de funcţii al Direcţiei de Protecţie Socială. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea statului de funcţii al Direcţiei de Protecţie 
Socială, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 201/2013, în sensul transformării a 2 
(două) posturi după cum urmează: 
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a) postul de consilier, clasa I, grad superior din cadrul Compartimentului Asistenţă 
Persoane Dizabilităţi se transformă în postul de consilier, clasa I, grad debutant; 

b) postul de inspector, clasa I, grad asistent din cadrul Compartimentului Prestaţii 
Sociale se transformă în postul de inspector, clasa I, grad debutant ; 

 Consecinţă a prevederilor alineatului precedent se aprobă statul de funcţii al 
Direcţiei de Protecţie Socială, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 
  La punctul paisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind suplimentarea numărului de locuri destinate încadrării de asistenţi 
personali şi/sau acordării de indemnizaţii lunare persoanelor cu handicap grav din 
municipiul Râmnicu Vâlcea. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea suplimentării cu 80 de locuri a numărului de posturi destinate încadrării de 
asistenţi personali şi/sau acordării de indemnizaţii lunare persoanelor cu handicap grav din 
municipiul Râmnicu Vâlcea. 
   Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind suplimentarea numărului de locuri destinate 
încadrării de asistenţi personali şi/sau acordării de indemnizaţii lunare persoanelor cu 
handicap grav din municipiul Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă suplimentarea cu 80 de locuri a numărului de posturi 
destinate încadrării de asistenţi personali şi/sau acordării de indemnizaţii lunare 
persoanelor cu handicap grav din municipiul Râmnicu Vâlcea. 
      La punctul cincisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 183/32 din 12.07.2012 de 
desemnare a reprezentanţilor Consiliului Local în consiliile de administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar de stat şi particular din municipiul Râmnicu Vâlcea. 
        Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea modificării anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 183/32 din 2012, privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în Comisiile de Administarţie şi în Comisiile 
pentru evaluarea şi asigurarea calităţii ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat 
din municipiulu Râmnicu Vâlcea, în sensul înlocuirii domnului Ion Gherghinaru de la Liceul 
Tehnologic Ferdinand I şi Şcoala Gimnazială Take Ionescu cu un alt consilier local. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 

Fiind necesară formularea de propuneri, în plenul şedinţei au fost prezentate 
următoarele propuneri : Domnul Constantinescu Cosmin Dragoş l-a propus pe domnul 
Muşat Constantin la  Liceul Tehnologic Ferdinand şi doamna Preda Maria Carmen l-a 
propus pe domnul Voicu Marius Iulian la Şcoala Gimnazială Take Ionescu. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 183/32 din 12.07.2012 de 
desemnare a reprezentanţilor Consiliului Local în consiliile de administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar de stat şi particular din municipiul Râmnicu Vâlcea, inclusiv 
propunerile formulate în plenul şedinţei. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.183/32 din 12.07.2012 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în 
Consiliile de Administraţie şi în Comisiile pentru evaluarea şi asigurarea calităţii ale 
unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi particular din municipiul Râmnicu Vâlcea, 
în sensul înlocuirii domnului Ion Gherghinaru, astfel: 

- la poziţia 3 – Liceul Tehnologic Ferdinand I se desemnează domnul Muşat 
Constantin ; 
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- la poziţia 18 – Şcoala Gimnazială Take Ionescu se desemnează domnul Voicu 
Marius Iulian. 
  La punctul şaisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind menţinerea prevederilor Hotărârii Consiliului Local nr. 18 din 30.01.2013 
referitoare la aprobarea Planului Urbanistic General. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
menţinerea reglementărilor urbanistice ale Planului Urbanistic Generalal al municipiului, 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 18 din 30.01.2013, precum şi ale actelor 
administrative emise în baza acestor reglementări. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
menţinerea prevederilor Hotărârii Consiliului Local nr. 18 din 30.01.2013 referitoare la 
aprobarea Planului Urbanistic General. 

Cu vot unanim se aprobă menţinerea reglementărilor urbanistice ale Planului 
Urbanistic General al municipiului, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 18 din 
30.01.2013, precum şi ale actelor administrative emise în baza acestor reglementări, 
respectiv autorizaţia de construire nr. 899/35524 din 25.10.2013, certificatul de urbanism 
nr. 1090/26848 din 27.08.2013 emis pentru intrare în legalitate şi certificatul de urbanism 
nr. 768/17274 din 20.06.2013 emis pentru operaţiuni juridice. 
  La punctul şaptisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr. 23/2014 de aprobare a 
regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului public de gestionare a câinilor fără 
stăpân. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
menţinerea prevederilor Hotărârii Consiliului Local nr. 23/2014 referitoarea la aprobarea 
„Regulamentului de organizare şi funcţionare a Serviciului public de gestionare a câinilor 
fără stăpân în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 
  La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 
  Domnul consilier local Constantinescu Cosmin Dragoş : Am înţeles că sunt câteva 
doleanţe venite din partea ONG-urilor de protecţia a animalelor. Acest Regulament a stat  
aproape patru luni în dezbatere şi era bine dacă se ţinea cont şi de solicitările acestora. Eu 
vă povestesc o întâmplare din dimineaţa aceasta : am găsit la centrul de colectare al 
blocului unde stau vreo trei căţei, aveau două zile. Lăsaţi-mă să vă spun pentru că pe mine 
ma impresionat. Stateau ghemotoc toţi trei căţeii şi i-am sunat pe cei de la Protecţia 
Animalelor şi au venit şi i-au luat şi le mulţumesc pe această cale. Eu locuiesc la 
apartament, am un copil de şase luni şi nu puteam să-i las acolo. Solicitarea mea este să 
ţineţi cont de solicitările acestora pentru că eu îi consider binevoitori şi cred că putem să 
ajungem la un consens. 
  Domnul primar Emilian Frâncu : Domnule Constantinescu, în ceea ce priveşte 
transparenţa decizională, pentru că aici s-a făcut concret o referire şi că nu s-ar fi luat în 
calcul toate doleanţele, vreau să vă spun că din contră s-au purtat nenumărate discuţii cu 
organizaţiile care reprezentau iubitorii de animale. Dar vreau să vă spun că nu numai 
« Asociaţia A doua şansă » care îi reprezintă pe iubitorii de animale. Noi, în regulament, pe 
lângă discuţia avută atunci, la sfârşitul lunii ianuarie la care făcea referire domnul Puican , 
am introdus în regulament pe lângă normele de aplicare a legii care evident modificau şi 
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eram obligaţi să modificăm anumite prevederi ţinând seama de  acele norme, dar am luat 
şi din toate adresele venite la Primărie de la diverse persoane fizice. Pe rând au fost 
analizate toate propunerile venite chiar şi pe facebook de la structuri internaţionale şi s-a 
făcut în aşa fel încât forma finală a regulamentului să corespundă, din punctul nostru de 
vedere, unei variante cu aplicabilitate practică. Aţi observat că noi am făcut chiar un lucru 
deosebit  care nu s-a mai făcut în multe alte municipii : am mărit termenul până la care să 
se poată face adopţia de la 14 la 21 de zile lucrărtoare, ceea ce cred eu că este un semn 
de mare bunăvoinţă şi înţelegere şi ni s-a părut firesc să facem acest lucru.  
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr. 23/2014 de aprobare a 
regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului public de gestionare a câinilor fără 
stăpân. 

Întrunind 18 voturi « pentru » şi 5 « abţineri » (următorii consilieri locali : Persu 
Mihai, Crăciunescu Grigore, Constantinescu Cosmin Dragoş, Costinescu Bogdan Ilie şi 
Muşat Constantin) se aprobă menţinerea prevederilor Hotărârii Consiliului Local nr. 
23/2014 referitoare la aprobarea “Regulamentului de organizare şi funcţionare a Serviciului 
public de gestionare a câinilor fără stăpân în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 
  La punctul optisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu referitor la înfiinţarea în municipiul 
Râmnicu Vâlcea a unui Centru Naţional de Excelenţă pentru Box. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
exprimarea acordului de principiu pentru înfiinţarea, la nivelul municipiului Râmnicu 
Vâlcea, a unui Centru Naţional de Excelenţă pentru Box. 
    Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură  şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu referitor la înfiinţarea în 
municipiul Râmnicu Vâlcea a unui Centru Naţional de Excelenţă pentru Box. 

Cu vot unanim Se exprimă acordul de principiu pentru înfiinţarea, la nivelul 
municipiului Râmnicu Vâlcea, a unui Centru Naţional de Excelenţă pentru Box. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Compartimentul 
Comunicare, Sport, Cultură din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La punctul nou ăsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.151/2013 referitoare la 
completarea hotărârii nr. 298/147 din 20.11.2012. 
           Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea revocării Hotărârii Consiliului Local nr. 151 din 2013 de completare a Hotărârii 
Consiliului Local nr. 298/147 din  2012. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi-au prezentat avizele favorabile 
  Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Mă bucură mult avizul favorabil al comisiilor 
de specialitate. Mă simt nevoit să fac câteva precizări. În primul rând, întreaga 
responsabilitate, de fapt 65%, fiind acţionari la SC APAVIL SA, ceea ce se întâmplă acolo 
ne revine şi nouă, Consiliului Local, în primul rând prin membrii Consiliului de Administraţie 
şi prin subsemnatul ca mandatar al dumneavoastră. Precizez că este a cincea solicitare 
din partea mea şi informare pe care o fac  asupra situaţiei de la APAVIL şi anume faptul că 
această hotărâre 151 prin care s-a completat hotărârea 298, subsemnatul, Gheorghe 
Ioniţă, mandatat de dumneavoastră să o duc la îndeplinire sunt în imposibilitate de a o 
pune în aplicare pentru că ar însemna încălcarea prevederilor O.U.G. 109/2011, art.28, 
aşa cum am menţionat  în cele trei solicitări scrise din iulie, august şi octombrie, întrucât 
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domnul Popescu Vasile, propus a fi în Consiliul de Administraţie de la APAVIL ar fi al 
treilea funcţionar public.  
   Domnul viceprimar Matei Gigi Ion: Nu sunteţi de acord cu hotărârea... 
  Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Domnule Matei, fiţi disciplinat. 
  Domnul viceprimar Matei Gigi Ion:  Ne-aţi spus de cinci ori aceeaşi poveste... 
   Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe: Şi văd că tot nu aţi înţeles. Pe cale de 
consecinţă, stimate coleg, dacă noi suntem un organism responsabil şi ne respectăm pe 
noi, ori punem în aplicare,deci schimbăm hotărârea, pentru că, repet, hotărârea de consiliu 
local, din câte ştiu eu, domnule Matei, nu poate bate o ordonanţă de guvern sau dacă 
cumva eu nu am dreptate, vă rog să procedaţi la revocarea subsemnatului din AGA 
APAVIL. Mai fac o precizare: revocarea acestei hotărâri care nu poate fi pusă în aplicare 
pentru că încalcă o ordonanţă, nu are niciun fel de efect asupra litigiului aflat pe rolul 
instanţei, pentru că ea este o hotărâre dată în 6 iunie, pe câtă vreme în instanţă avem de a 
face cu o hotărâre AGA din 24 mai şi, pe cale de consecinţă, nu trebuie să fii jurist, că nu 
poţi pune în aplicare o altă hotărâre dată în 5 iunie faţă de cea din 24 mai. Şi mai fac o 
precizare: dacă noi pierdem cumva dintr-un motiv de incertitudine, că noi asta trebuie să 
facem acum: avem o hotărâre pe care nu o punem în aplicare. E Ioniţă căpos, e nu ştiu 
cum nu, revocaţi-o, fraţilor, şi puneţi-o în aplicare dar nu creaţi un doilea litigiu de 
suspiciune privind legalitatea activităţii de la APAVIL. Având 65% acţiuni avem şi 
responsabilităţi şi, eu rog secretariatul să noteze nominal votul colegilor consilieri, pentru 
că pierderea, cumva, a fondurilor europene pe acest proiect, ceea ce se prefigurează, ar 
putea APAVIL şi împotriva Consiliului local. Vă mulţumesc şi contez pe una din cele două 
variante 
  Domnul viceprimar Matei Gigi Ion: Domnule Ioniţă, mie îmi pare rău că povestiţi 
mereu acelaşi lucru. Nu trebuie revocată hotărârea 151, ci trebuie să propunem în locul 
domnului Popescu Vasile o altă persoană. Lucrurile sunt foarte simple ca noi să propunem 
în locul domnului Popescu o altă persoană care să facă parte din consiliul de administraţie. 
E foarte simplu. De ce vă faceţi că nu pricepeţi şi povestiţi mereu acelaşi lucru? De asta               
v-am spus că de cinci ori aţi spus acelaşi lucru. Trebuie revocată nu hotărârea 151 pe 
întregul ei ci trebuie revocată persoana care nu se încadrează în condiţiile prevăzute de 
ordonanţa 109. 
  Domnul consilier local Ioniţă Gheorghe:  Îmi rezerv dreptul să nu-i răspund domnului 
Matei. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Vă 
mulţumesc domnule viceprimar. Nici eu nu sunt de acord cu ceea ce propuneţi dvs şi de 
aceea voi solicita votul nominal. 
  Domnul consilier local Constantinescu Cosmin Dragoş: Este nevoie de o comisie de 
arbitraj. Îi spun domnului Ioniţă, colegial, cu tot respectul, că e nevoie de mai mult decât de 
avize favorabile .E nevoie de un consens la unison aşa în USL. V-aţi asumat anumite 
responsabilităţi şi este bine să le duceţi la bun sfârşit. Am o rugăminte publică sau o 
somaţie, nu ştiu, alegeţi-o pe care o doriţi: lăsaţi orgoliile de o parte şi înţelegeţi-vă ca să 
se rezolve problemele de la APAVIL. Aşa cum înţelegem şi noi din acest material suntem 
pe cale să pierdem o finanţare de 100 milioane de euro. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Vă 
mulţumesc domnule Constantinescu. De aceea am propus să se consemneze votul pentru 
că dacă trebuie să plătească cineva să o facă cei care nu sunt de acord. 
  Domnul viceprimar Matei Gigi Ion: Propun un amendament: să fie desemnată o altă 
persoană în locul domnului Popescu Vasile. 

Întrucât urmează o serie de discuţii vizavi de modul de consemnare a voturilor, 
domnul secretar Ion Didoiu prezintă reglementarea legală în ceea ce priveşte votul prin 
apel nominal:”Votarea prin apel nominal se desfasoara in modul urmator: presedintele 
explica obiectul votarii si sensul cuvintelor "pentru" si "contra". Secretarul unitatii 
administrativ-teritoriale va da citire numelui si prenumelui fiecarui consilier, in ordinea 
alfabetica. Consilierul nominalizat se ridica si pronunta cuvantul "pentru" sau "contra", in 
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functie de optiunea sa.  Dupa epuizarea listei votul se repeta prin citirea din nou a numelui 
consilierilor care au lipsit la primul tur”.  
     Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se prezintă obiectul votului de 
astăzi respectiv revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 151/2013 referitoare la 
completarea hotărârii nr. 298/147 din 20.11.2012. Votul „pentru” presupune că sunteţi de 
acord cu revocarea, votul „contra” însemnă că nu sunteţi de acord cu revocarea. 
   Domnul viceprimar Matei Gigi Ion anunţă că există şi varianta abţinerii. 
  Domnul secretar Ion Didoiu: Amza Valeru – abţinere; Boban Liviu Emil – pentru;    
Bobeanu Maria  - abţinere; Cocoş Vasile  - abţinere; Constantinescu Cosmin Dragoş – 
abţinere; Costinescu  Bogdan Ilie – abţinere; Crăciunescu Grigore – abţinere; Dobrete 
Florentina  Adina - abţinere; Gherghinaru Ion – abţinere; Ioniţă Gheorghe – pentru; Matei 
Gigi Ion – abţinere; Mihăilescu Gheorghe – abţinere; Musat Constantin – abţinere; Nuică 
Ionuţ – Eduard – abţinere; Olteanu Marin – abţinere; Panduraşu Adrian – Iulian  - pentru; 
Persu Mihai - abţinere; Preda Maria Carmen – pentru; Pruteanu Costel Bogdan – pentru; 
Ţârdea Dumitru  - abţinere; Veţeleanu Ninel – Eusebiu – abţinere; Vîrlan Eduard- pentru;  
Voicu Marius – Iulian – pentru. 
  După îndeplinirea procedurii de vot prin apel nominal s-au constatat următoarele 
rezultate:7 voturi „pentru” şi 16 „abţineri”, iar proiectul de hotărâre nu a fost adoptat.  
    La punctul dou ăzeci din ordinea de zi „Diverse”  sunt prezentate patru 
subpuncte: Astfel, la subpunctul unu sunt prezentate: Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind completarea anexei 1 la contractul de delegare a gestiunii unor servicii publice de 
administrare a domeniului public şi privat de interes local. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
completarea anexei 1 la contractul de delegare a gestiunii unor servicii de administare a 
domeniului public şi privat nr. 28077 din 20.09.2010 cu bunul mobil-autoutilitară basculantă 
Volkswagen, având o valoare de inventar  de 159.960 lei 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind completarea anexei 1 la 
contractul de delegare a gestiunii unor servicii publice de administrare a domeniului public 
şi privat de interes local. 

Cu vot unanim se aprobă completarea anexei nr.1 la contractul de delegare a 
gestiunii unor servicii de administrare a domeniului public şi privat nr. 28077 din 
20.09.2010 cu bunul mobil – autoutilitară basculantă Volkswagen tip 
7J0/POPVW2/TRANSPORTER; serie şasiu WV3ZZZ7JZEX012621; serie motor 
CAA300242, având  valoarea de inventar 159.960 lei şi numărul de inventar MF21438. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală şi Direcţia Economico-Financiară din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
  La subpunctul doi  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
aprobarea Planului de acţiune pe anul 2014 în cadrul Serviciului de getionare a câinilor 
fără stapân în municipiul Râmnicu Vâlcea. 
  Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
aprobarea „Planului de acţiune pe anul 2014 în cadrul Serviciului de gestionare a câinilor 
fără stăpân în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier local Constantinescu Cosmin Dragoş : Suntem de acord, în 
principiu, cu planul de acţiune pentru anul 2014. O singură observaţie aş avea. Se 
estimează că în ianuarie, februarie, martie  se adună 70-90 de animale. În luna ianuarie, 
de exemplu la 30 de zile am stabilit 25 de zile lucrătoare în 2 ture, din calcule reiese că se 
prinde 1 câine şi ceva pe zi, poate şi o pisică. Eu tratez serios această problemă pentru că 
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serviciul de capturare este cel mai important. Dacă noi capturăm un singur animal pe zi, 
cheltuielile sunt foarte mari, nu putem vorbi de eficientizarea serviciului şi nici să finalizăm 
capturarea câinilor de pe domeniul public. De ce spun asta ? Pentru că imediat ce luăm un 
animal de pe domeniul public imediat îi ia locul unul adus din alte localităţi limitrofe şi 
trebuie ca acest ritm să-l accelerăm şi, bineînţeles acest lucru îl putem face şi aşa cum aţi 
spus dumneavoastră să externalizăm acest serviciu şi atunci trebuie să se stabilim foarte 
clar acest plan pentru că ei îl vor duce la îndeplinire. Mulţumesc. 
   Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune pe anul 2014 în cadrul Serviciului de 
getionare a câinilor fără stapân în municipiul Râmnicu Vâlcea, în forma prezentată de 
executiv. 

Cu vot unanim se aprobă “Planul de acţiune pe anul 2014 în cadrul Serviciului de 
gestionare a câinilor fără stăpân în municipiul Râmnicu Vâlcea”, conform anexei la 
prezenta hotărâre. 
 Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Serviciul 
Gestionare Câini fără Stăpân din cadrul Direcţiei Administrării Domeniului Public.         
  La subpunctul trei  sunt prezentate: Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
preluarea în administrarea Consiliului Local a unui spaţiu situat în PT 36. 
     Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Pruteanu Costel Bogdan: Se propune 
preluarea în administrarea Consiliului Local de la Societatea Govora SA a unui spatiu 
situat în PT 36 Traian, aleea Cocorilor, în vederea amenajării acestuia ca depozit de 
arhivă. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind preluarea în administrarea Consiliului Local a unui spaţiu situat în PT 36. 

Cu vot unanim se aprobă preluarea în administrarea Consiliului Local al municipiului 
de la Societatea CET GOVORA S.A. a spaţiului în suprafaţă de 161,5 mp, situat în incinta 
PT 36 Traian, Aleea Cocorilor, în vederea amenajării acestuia ca depozit de arhivă. 

Consecinţă a prevederilor alineatului precedent se radiază din Anexa nr. 1 la 
Contractul de concesiune nr. 9692/2002, încheiat între Consiliul Local şi Societatea CET 
GOVORA S.A, spaţiul identificat la alineatul precedent 

Începând cu data adoptării hotărârii, prevederile Hotărârii Consiliului Local nr. 
120/29 aprilie 2011 privind completarea anexei nr. 1 la Contractul de concesiune   nr. 9692 
din 16.05.2002 îşi încetează aplicabilitatea. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia Dezvoltare 
Locală din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
 În continuare, la subpunctul patru  este necesară alegerea unui preşedinte de 
şedinţă pentru perioada martie-mai 2014. 

Ca urmare a propunerii formulate în plenul şedinţei Consiliului Local de către 
doamna consilier local Dobrete Adina Florentina potrivit căreia domnul consilier local, 
Cocoş Vasile, a fost nominalizat pentru funcţia de preşedinte de şedinţă pentru lunile 
martie, aprilie şi mai 2014 şi nemaifiind altă propunere se supune aprobării.  

Cu vot unanim se aprobă alegerea în funcţia de preşedinte de şedinţă al Consiliului 
Local al municipiului Râmnicu Vâlcea a domnului consilier local, Cocoş Vasile, pe o 
perioadă de 3 (trei) luni, respectiv martie, aprilie şi mai 2014. 
      Nemaifiind alte probleme de discutat, lucrările şedinţei de astăzi s-au încheiat. 
 
 
     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,       SECRETAR MUNICIPIU, 
 
               Costel Bogdan PRUTEANU                  jurist Ion DIDOIU 
  
 



17 
 

Red. R.M. 
1 ex. 
 
 
 


